
 

 

Odpowiedź na interpelację nr 62/18 radnego Artura Czaplińskiego  
w sprawie sposobu przyznawania środków finansowych regionom położonym na 
terenie Mazowsza 

nawiązując do pisma Pana Radnego z 27 listopada 2018 r., uprzejmie informuję, że środki z 
budżetu województwa mazowieckiego są przyznawane innym jednostkom samorządu 
terytorialnego w trybie określonym przepisami prawa, na podstawie stosowych uchwał Sejmiku 
Województwa Mazowieckiego i Zarządu Województwa Mazowieckiego. Dotyczy to również 
rozstrzygnięć w ramach udzielania dofinansowania ze środków unijnych, do czego została 
utworzona Mazowiecka Jednostka Wdrażania Programów Unijnych. 

Odnosząc się do mojego udziału w sprawach związanych z wydatkowaniem środków z budżetu 
województwa mazowieckiego, informuję, że zgodnie z ustawą z dnia 5 czerwca 1998 r. o 
samorządzie województwa, marszałek województwa reprezentuje województwo na zewnątrz. 
Reprezentacja ta obejmuje również sprawy, których dotyczy Pana pismo, przy czym każdorazowo 
Zarząd Województwa Mazowieckiego decyduje, czy do podpisywania umów cywilnoprawnych 
upoważnia mnie, czy innych członków Zarządu. Ponadto, informacje dotyczące dotacji lub 
dofinansowania z budżetu województwa mazowieckiego są publikowane niezależnie od mojego 
udziału w tych sprawach 


